



## المرفق المتعلق بالبند رقم (١١) من جدول اجتماع الجمعية

## Competing Activities Description

The United International Transportation CompanySavola Group ("The group") follows the procedures related to conflict of interest and any activities that may lead to competition with its Board members and senior executives and takes all the necessary measures in line with the relevant laws and regulations. In light of foregoing, it would like to clarify the following:

Mr. Abdulwahab Abdulkarim Albetari - Vice Chairman of the Board of Directors

The nature of the Competing Activity:

The above member take part in an activity that may lead to competition with the Company in one of its activities this is represented in their direct and indirect participation:

Mr. Abdulwahab Abdulkarim Albetari owns 50% of Amalak Al-Dhahriah Company, an investment holding company. Amalak Al-Dhahriah holds 42.5% of Hala Auto, a company engaged in car sales. Hala Auto fully owns Pioneer renting Company, which currently operates more than 1,000 cars under an operational leasing model. This activity is considered a competitor to the business of one of the group's subsidiaries.

## بيان اعمال المنافسة

إن الشركة المتحدة الدولية للمواصلات ("المجموعة") تراعي حالات تعارض المصالح وأعمال المنافسة المحتملة سواء المرتبطة بأعضاء مجلس إدارتها أو كبار تنفيذيها وتقوم باتخاذ الإجراءات اللازمة بما ينسجم مع الأنظمة والقوانين ذات العلاقة، وفي ضوء ذلك تود أن توضح ما يلي:

الأعضاء المشتركين في أعمال من شأنها منافسة الشركة:

١. الأستاذ/ عبدالوهاب عبدالكريم البتيري - نائب رئيس مجلس الإدارة

طبيعة الأعمال المنافسة:

العضو أعلاه يشترك في نشاط من شأنه منافسة الشركة في أحد الفروع التي تعمل بها تتمثل في اشتراكه بطريقة مباشرة وغير مباشرة:

الأستاذ/ عبدالوهاب عبدالكريم البتيري يتملك في شركة أملاك الدرعية بنسبة ٥٠٪ وهي شركة قابضة استثمارية تمتلك شركة أملاك الدرعية نسبة ٥٠٪ من شركة هلا أوتو، التي تعمل في بيع السيارات حيث تمتلك هلا أوتو بالكامل شركة بايونير للتأجير، والتي تشغل اكثر من ١,٠٠٠ سيارة بنظام التأجير التشغيلي. حيث يعتبر هذا النشاط منافساً لنشاط أحد الشركات التابعة للمجموعة.

